
Medborgarförslag till Sunne kommun 
 
Angående den planerade stängningen av det lokala servicekontoret i Sunne 
för Pensionsmyndigheten, Försäkringskassan och Skattemyndigheten. 
 
För någon vecka sedan kunde man läsa i media att ovanstående servicekontor i 
Sunne kommer att stängas fr.o.m. halvårsskiftet 2013. Motiveringen skulle vara 
att servicekontoret i Sunne har bland de lägsta besöksfrekvenserna i landet. 
 
Jag tror inte att Sunneborna i allmänhet har mindre behov av dessa tjänster än 
invånare i andra kommuner. Jag misstänker att förklaringen är så enkel att 
Sunnebon i gemen inte känner till vilken service man kan förvänta sig av de 
olika myndigheterna. Dessa tjänster är mycket dåligt marknadsförda, vilket 
kommunledningen borde ha uppmärksammat tidigare. 
 
Mitt förslag är följande att man från kommunledningen gör en mer handfast 
uppvaktning hos respektive myndighet. Då med begäran att servicekontoret får 
vara kvar i förslagsvis i första hand i två år och att man därefter gör en 
utvärdering av nyttjandegraden. Det åligger sedan kommunen att i samarbete 
med respektive myndighet marknadsföra tjänsterna och se över öppettiderna. 
 
Jag tror då att besöksfrekvensen kan öka så att vi i förlängningen får behålla 
servicekontoret. Det geografiska läget talar även för Sunne då kontoren i 
Hagfors, Arvika och Karlstad blir kvar. 
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